
Interpelácia č. 37/2017   
 
4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.3.2017  
 
Tomko: 
My sme mali pracovnú poradu ohľadom Domu smútku, myslím, že sa pamätáte niektorí 
z vás, ktorí tam boli. Tam bola vznesená požiadavka pána Miroslava Havrilčáka ohľadom 
požiadavky 80 tis. na práce, ktoré uskutočnil a mesto mu nepreplatilo. V akom štádiu to 
momentálne táto požiadavka je voči tomu pánovi. Či peniaze boli uhradené, alebo bolo 
odôvodnené, že peniaze nedostane.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka Domu smútku, bola takáto požiadavka vznesená. Mesto neplnilo finančnú 
povinnosť pánovi Havrilčákovi na základe tejto požiadavky, rieši sa táto záležitosť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 29.3.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


